
Ekstraordinært bestyrelsesmøde den 05.10.2011 

Fremmødte: Britta – Henrik – Peter – Anette – Keld – Margit 
Afbud: Gert 
 
Dagsorden: 

1. Cykelsti 
2. Evt. 

 
Ad. 1 Cykelsti 
 
Bestyrelsen ønsker at ligge pres på Kommunen om ønske af cykelsti fra Frederikshavn til Øksnebjerg. 
Svend som sidder i Distrikt udvalget kan ikke komme igennem med vores ønske, da der I Kommunens 
strategi plan ikke er planer om en cykelsti ud af Understedvej. 
 
Områdets beboer ytrer bekymringer/utryghed ved at færdes på Understedvej. 
 
Følgende ting blev der talt om 

 Der køres ofte meget stærkt på Understedvej. 

 Bløde trafikanter er utrygge ved at færdes på vejen. 

 Selvom der er skolebus, skal børnene ofte have cykel med i skole og derved cykler. 

 Der er sket flere meget alvorlige ulykker med dødelig udgang. 
 
Vi besluttede at lave en underskrift indsamling om hvor vigtigt det er med en cykelsti ud af netop denne 

vej. 

Personer der skriver under skal være bosat i Kommunen og over 18 år. 
 
Underskrifterne afleveres personligt til Borgmesteren, hvor vi vil prøve at få så mange borger fra 
Haldbjerg/Vangen med til at aflevere listen personligt, så han kan se at vi mener noget med vores krav. 
Kunne også være en idé at få pressen med. 
Hvis det ikke virker, må vi prøve igen næste år. 
Kommunen må kunne søge midler igennem 
 
Britta laver opslag til underskrift indsamlingen og vi har fordelt vejene imellem os.  
Margit trykker listerne og giver besked til alle hvornår der kan afhentes lister på Kløvervænget 18. 
 
Svend kommer med til næste møde den 24-10-2011 kl. 19.00 hvor han vil få en ½ time og fortælle hvad han 
ved fra Distrikt udvalgs møderne. 
 
 
AD. 2 Evt.: 
 
Britta laver dagsorden til næste gang, hvor der er et punkt med om møde med Teknisk forvaltning. 


